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Vážené senátorky a senátoři Divadelní fakulty AMU,  

 

cítím potřebu se vyjádřit k zápisu z Vašeho 20. zasedání AS DAMU konaného 4. března 2024. 

V něm jsem se dočetl následující, pro mne nepochopitelnou, desinformaci: 

 „Prof. Sílová sdělila, že mít jen jeden doktorský program je problematické. Řekla, že jí prof. Francán 

sdělil, že na JAMU mají vytvořený jeden doktorský program, se kterým nemají dobré zkušenosti. Je 

velmi obecný a studenti z něj mimo jiné odcházejí na DAMU studovat ve speciálních doktorských 

programech.“ 

Na Divadelní fakultě JAMU působí docent Francán, nikoli profesor, nicméně si dovolím předpokládat, 

že jde o pouhý překlep a citát skutečně hovoří o mně. Ostatně zbývajících 29 Francánů v ČR pracuje 

mimo vysoké školství… 

Chtěl bych Vás všechny ujistit, že máme zcela nově udělenou akreditaci doktorského studia na deset 

let v jednom jediném studijním programu a jsme tomu velmi rádi. Naše fakulta prošla za posledních 

osm let velmi složitým vývojem DSP, kdy jsme potřebovali napravit mnohé z minulosti a souběžně 

zareagovat na aktuální podmínky i trendy evropských doktorských studií. Naše akreditační řízení prošlo 

bez jediné připomínky NAÚ a já jsem jako děkan velmi hrdý na práci, kterou moje kolegyně a kolegové, 

především pod vedením doc. MgA. Hany Průchové, Ph.D., vykonali. 

Věřte, že kdybychom byli jakkoli se systémem jedné oborové rady nespokojeni, promítlo by se to do 

nové akreditace.  Aniž bych zabíhal do podrobností, vždy jsem vnímal jako komplikaci stav, kdy se na 

jedné instituci personálně prolíná více oborových rad, a tomu bychom se při jejich vyšším počtu na DF 

JAMU zcela jistě nevyhnuli.  

Stejně tak si nejsem vědom, že by nám odešel jakýkoliv student DSP do specializovaných DSP na 

DAMU.  Vím pouze o dvou studentech, kteří po absolutoriu magisterského studia u nás nastoupili do 

DSP DAMU. Stejně se tomu ale dělo i naopak, kdy absolventi DAMU studovali DSP JAMU. 

Rád bych se tedy od výše uvedeného citátu veřejně distancoval, aniž bych to jakkoli dále rozváděl. 

 

S díky za pochopení a Váš čas, Petr Francán, děkan DF JAMU. 

 

V Brně, 14/3/2024.  
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